
 

 

 
 

 

Poznań, 10 stycznia 2021 r. 

 

Interpelacja 

ws. planów zagospodarowania Fortu VIIa w Poznaniu 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

Wielu poznańskich aktywistów, radnych osiedlowych, a także mieszkańców miasta 

jest przeciwna planom powstania osiedla mieszkaniowego w sąsiedztwie Fortu VIIa oraz 

wycince setek drzew z okalających go terenów. Z tego względu, na prośbę strony społecznej, 

zwracam się z uprzejmą prośbą o informacje, jakie są nadchodzące plany miasta w związku z 

zamiarem zagospodarowania Fortu VIIa i jego okolic w Poznaniu. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 

 

 


